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Skogligt råd 5 april 2024 
Datum och 
tid: 

2024-04-05 kl 10-15 

Plats: Follingbo bygdegård 

Deltagare: Johan Svensson (LRF), Anna-Lena Fritz (Länsstyrelsen), Sarah Hammarberg 
(Förtroendevald Mellanskog), Erik Brunner (Gotlandsflis), Eva Gahnström 
(Region Gotland), Gunnar Kotz (Liljewalchska Stiftelsen), Jan Ekdahl 
(Mellanskog), Michael Andersson (Svenska Jägareförbundet), Jörgen Petersson 
(Gotlands botaniska förening), Anna-Lena Lindström och Astrid Dale 
(Skogsstyrelsen) 

Sekreterare Astrid Dale 
 

Mötesinnehåll 

Ämne Innehåll 

10.00-10.10 
Samling 
 

Introduktion till dagens program 

10.10-12.00 
Fältbesök 

Sarah guidade i egen skog. Tema ”Grip on Life – ett aktivt skogsbruk 
med hänsyn till skogens värdefulla vattendrag och våtmarker. 

Vi tittade också på tillväxt i några gallringsbestånd. 

 

   

       12.00-12.40 Lunch 

      12.40-13.40 
      Information från SKS 
 
 
        
      Diskussion i gruppen 

Anna-Lena presenterade vad som är på gång inom Skogsstyrelsen. 
Presentationen bifogas i egen PowerPoint.  
 
 
 
Diskussion kring bevarande och brukande av kalkbarrskogar. Det 
saknas en bredare dialog kring frågorna. Förslag på förbättrad 
samverkan genom gemensamma fältbesök.  
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Ämne Innehåll 

14.00-14.30 
Runda från deltagande 
representanter 

Jägarförbundet: Spillningsinventering kring rådjur. Årsstämma 
hölls 2024-04-16. Carl-Johan Ljurstedt Holm är valberedninges 
förslag på ny generalsekreterare. 
LRF: 50-60 person deltog vid årets stämma. Andreas Nypelius 
valdes om som ordföranden.  
Gotlandsflis: Nu är det bra priser till markägare. Har avverkat bra i 
vinter. Restprodukter går bra, tvåskift på pelletsfabriken.  
Länsstyrelsen: Tillsammans med Skogsstyrelsen planeras en fältdag 
för verksamhetsutövare i värdekärnor. Ska nu under våren lämna svar 
på Nationell remiss för formellt skydd av skog 
Naturvårdsverket önskar att Länsstyrelserna ändrar arbetsstätt kring 
bildande av naturreservat så att det blir kortare väg till beslut.  
Botananiska föreningen: Lyfte oro för hantering av 
kalkbarrskogarna och hänsyn till de arter som finns där. Föreslog 
kalkbarrskogar som tema för nästa möte 
Region Gotland: Trädskötsel i tätortsnära områden väcker 
engagemang hos allmänheten. Tar tid att hantera detta. 
Skogssällskapet har hand om skötslen av Regionens skogsinnehav. 
Åtgärderna följer skogsbruksplanerna. Kunskap kring skogsbruk är 
begränsad inom Regionen 
Liljewalchska: Plantering på gång. Engagerad i att söka mer 
kunskap om skogsskadorna, honungsskivling, rotröta och 
betesskador från rådjur. Gemensam fältdag med Skogsstyrelsen för 
att titta på skog som är angripna av olika skador. Flera förfrågningar 
från privatpersoner kring arrendering av mark för uppförande av 
solcellsanläggningar. 
Mellanskog: Bra verksamhet, bra prisar, ökar vilja att avverka. 
Plantering på gång. Stabil verksamhet, personalstyrkan är den 
samma.   
Förtroendevald Mellanskog: Förändring i huvudstyrelsen. Peter 
Hollander, Mora, tar över som ordförande. Ytterligare tre nya 
ledamöter. 
Gotlands styrelse: Inger Arvidsson lämnar, Fredrik Orscarsson 
ersättare 
 

Avslut 
14.40 

Anna-Lena avslutade mötet och tackade för deltagandet. Nästa möte 
planeras till oktober 2024. Förslag att ta upp kalkbarrskogar som 
tema för nästa möte. 
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